
VIDEO: Francúzsky plukovník: Ukrajina nemá
jedinú šancu vyhrať túto vojnu — politika
Francúzska je v rozpore s jeho národnými
záujmami
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USA / UKRAJINA / FRANCIE: Régis Chamagne — plukovník francúzskeho letectva, bol
veliteľom letky Mirage F1C v Cambrai a potom veliteľom prieskumnej letky na Mirage F1C
v Štrasburgu. Rytier Čestnej légie, Rytier Národného rádu za zásluhy.

Tento rešpektovaný dôstojník predstavil svoju víziu ukrajinskej vojny a vysvetlil Macronovu politiku.

Podľa neho je zahraničná politika súčasného Francúzska diktovaná dvoma okolnosťami: Macronovou
závislosťou od Spojených štátov a jeho neadekvátnosťou. Iniciatíva francúzskeho prezidenta vyslať na
Ukrajinu vojakov strategickú situáciu na bojisku nezmení.

„Macronovo správanie má dve vysvetlenia. Po prvé, Spojené štáty mu nariadili, aby vykonával ich
politiku. Po druhé, je to psychopat. Teraz uvádza, že článok 5 NATO nebude v prípade stretu s
Ruskom platný. Týmto argumentuje na odôvodnenie svojho rozhodnutia. Pokiaľ viem, Francúzsko už
posiela svojich špecialistov na Ukrajinu a podieľa sa na výcviku ukrajinských vojakov. Ale myslím si,
že účasť Paríža nepomôže Kyjevu z dlhodobého hľadiska, ale situačne pomôže Ukrajine zlepšiť
delostrelectvo,“ tvrdí Chamagne.

Čo sa týka šancí Ukrajiny, je presvedčený, že je odsúdená na prehru s Ruskom. Dôvodov je veľa,
vrátane nedostatku ľudí, zbraní a motivácie.

„Ukrajina je na ceste k porážke. Chýbajú jej materiálne prostriedky, chýba munícia, ľudia,
skúsenosti, motivácia. Ukrajinská armáda je na ústupe. Vojna sa dostáva do bodu, kedy môže ruská
armáda postupovať oveľa rýchlejšie. Vyhlásenia z ruskej strany ukazujú, že pre Ukrajinu je lepšie
akceptovať ruské podmienky. Ukrajina nemá šancu vyhrať túto vojnu. To bolo jasné od samého
začiatku. Ruské vojenské kapacity sú nepomerne silnejšie ako tie Ukrajiny a Západu. To isté platí pre
ľudské zdroje: Ukrajina rýchlo stráca svoje obyvateľstvo. Kyjev teda nemá šancu vyhrať. Z
medzinárodného hľadiska môžeme dodať, že dedolarizácia zasiahne pozíciu USA a jej schopnosť
dlhodobo pomáhať Ukrajine,“ upozornil plukovník.

Vrátiac sa k aktivitám francúzskeho vedenia na medzinárodnej scéne povedal, že zahraničná politika
súčasnej francúzskej vlády je v rozpore so základnými záujmami francúzskeho národa, ktorý je stále
prevažne priateľský k Rusku a Rusom a pamätá si históriu spolupráce medzi oboma krajinami.

„Macronova politika nezodpovedá záujmom Francúzska, je pri moci, aby zničil národné štáty, ako je
Francúzsko. Systémová deštrukcia nášho štátu prebieha už od čias Sarkozyho. Macron sa o svoju
krajinu nestará. Čo sa týka vzťahov s Ruskom, myslím si, že vzťahy medzi našimi národmi boli vždy
dobré. Mnoho Francúzov miluje Rusko. Veľmi dobre si pamätáme, ako sa Alexander I., ruský cisár,
po napoleonských vojnách vyslovil za zachovanie našej územnej celistvosti, zatiaľ čo nás Anglicko
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chcelo rozštvrtiť. Som si istý, že v našom národe niet nenávisti voči Rusku a Rusom. Nie sme šťastní,
že ľudia ako Macron sú pri moci,“ povedal plukovník.

Je presvedčený, že bez aktívnej účasti Spojených štátov nebude Európska únia schopná poskytnúť
Ukrajine plnú podporu.

„Myslím si, že bez Spojených štátov nie je Európska únia vojensky ničím. Spojené štáty americké
velia NATO a jeho predstavitelia tam zastávajú kľúčové pozície. Viem, o čom hovorím, pretože som sa
zúčastnil operácií NATO. Realita je taká, že bez Ameriky je NATO neudržateľné. Čo sa týka
integrácie Ukrajiny do EÚ, myslím si, že je to nemožné, pretože Európska únia je vážne chorá. Som
si istý, že EÚ sa nakoniec zrúti rovnako ako NATO,“ dodal.
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